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 Protokół Nr XXXIII/2021  

z Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

odbytej w dniu 25 stycznia 2021 r.    

  

Sesja odbyła się przy zastosowaniu systemu zdalnego trybu obradowania. 

 

      Przewodniczący Rady Powiatu Janusz Karbowiak o godz. 9ºº otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że z uwagi na ogłoszony na obszarze 

Rzeczypospolitej Polskiej stan epidemii i obowiązek zachowania szczególnych 

środków ostrożności mających na celu zapobieganie szerzeniu się wywoływanej przez 

koronawirusa SARS-CoV-2 zakaźnej choroby COVID-19 obrady Rady będą 

prowadzone w trybie on-line.  

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad dostępne na 

stronie internetowej urzędu www.bip.grojec.pl  

Przewodniczący Rady odczytał klauzulę informacją RODO.  

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego, Starostę Grójeckiego, 

członków Zarządu Powiatu, Skarbnika Powiatu oraz wszystkich oglądających 

transmisję. Obecnych 18 radnych na sesji w trybie on-line, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych decyzji. Lista obecności stanowi załącznik do 

protokołu.   

 

Przewodniczący Rady odczytał wniosek Zarządu Powiatu dot. wprowadzenia: 

- autopoprawki Zarządu Powiatu Grójeckiego do projektu Uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2021, 

Szczegółowe informacje zawiera załącznik do protokołu.  

 

Ad. 3  

Przyjęcie porządku obrad.  

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 27 listopada 2020 r. oraz z dnia 15 

grudnia 2020 r.  

https://pl.wikipedia.org/wiki/SARS-CoV-2
https://pl.wikipedia.org/wiki/COVID-19
http://www.bip.grojec.pl/
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5. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego. 

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 

rok 2020.   

7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

7.1. zmieniająca Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2021, 

7.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata  

2021-2032, 

7.3. określenia wysokości wynagrodzenia dla rodziny zastępczej zawodowej oraz 

podniesienia wysokości wynagrodzenia dla rodziny zastępczej zawodowej 

pełniącej funkcję pogotowia rodzinnego i prowadzącemu rodzinny dom dziecka, 

7.4. uchwalenia regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Grójecki za ich osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, 

wychowawczej i opiekuńczej.   

8. Sprawozdania z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

9. Analiza udziału radnych w sesjach oraz posiedzeniach i pracy komisji w 2020 r.  

10. Interpelacje i zapytania radnych.  

11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

12. Zamknięcie posiedzenia.  

Porządek obrad ze zmianą został przyjęty.   

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 27 listopada 2020 r. oraz z dnia  

15 grudnia 2020 r.  

W związku z brakiem uwag protokoły zostały przyjęte.  

Ad. 5  

Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego. – przedstawił Starosta Krzysztof Ambroziak /załącznik/.  

 

Radny Wojciech Wojtczak odniósł się do sprawy określenia wysokości wynagrodzenia 

dla rodziny zastępczej gdzie zdaniem radnego przedstawione kwoty są za niskie jest 

to zwiększenie w porównaniu z ubiegłym rokiem o 200 zł. Radny przypominał, że na 

Komisji Finansów był omawiany projekt uchwały w tej sprawie i zostało 

zaproponowane z naszej strony zwiększenie wynagrodzenia o 500 zł.  
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Następnie radny odniósł się do punktu sprawozdania dot. przeprowadzonej  

kontroli Wojewody Mazowieckiego w Wydziale Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Nieruchomości. Radny zwrócił się z zapytaniem czego dotyczyła  kontrola i jaki jest 

jej wynik.  

Radny odniósł się również do punktu dot. planu inwestycyjnego w PCM Grójec oraz 

SP ZOZ Nowe Miasto zwracając się z zapytaniem czy taki plan został przedstawiony 

radnym.     

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że projekt uchwały dot. rodzin 

zastępczych był przygotowywany przez PCPR. Na posiedzeniu Komisji Finansów jak 

również na posiedzeniu Zarządu Powiatu Dyrektor przedstawiła wyliczenia kwot z ich 

uzasadnieniem opierając się na możliwościach finansowych oraz jak  sprawa wygląda 

w ościennych powiatach. Propozycja przestawiona przez p. Dyrektor została 

zaakceptowana na posiedzeniu Zarządu Powiatu.  

Odnoście kontroli w Wydziale Geodezji Starosta poinformował, że otrzymaliśmy 

wstępny protokół pokontrolny, który zwierał zastrzeżenia pod kątem finansowym gdzie 

nie można tych zaleceń wykonać tj. cyfryzacja ewidencji. Zaległości sięgają wielu lat. 

Ogólnie kontrola w Wydz. Geodezji została oceniona pozytywnie. 

Odnoście PCM Grójec Starosta poinformował, że na początku roku musi być plan 

inwestycyjny szpitali. Sprawa była omawiana na posiedzeniu Zarządu Powiatu oraz na 

Zgromadzeniu Wspólników. W SP ZOZ Nowe Miasto jest plan pozyskania środków 

zewnętrznych między innymi na zakup ambulansu oraz na drobne remonty.  

 

Radny Wojciech Wojtczak  zwrócił się z zapytaniem o jakie zaległości chodzi w Wydz. 

Geodezji. Odnosząc się do planów inwestycyjnych szpitali poinformował, że plany 

powinny być  przedstawione na sesji.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że z każdego posiedzenia Zarządu 

Powiatu są wyciągi, które są przesyłane radnym i można z każdym tematem się 

zapoznać.     

 

Radny Adolf Maciak odniósł się do punktu dot. inwestycji realizowanych w 2021 r. Rady 

zwrócił się z zapytaniem jak sprawa wygląda w rozbiciu na poszczególne gminy oraz 

czy radni opozycyjni będą mieli jakikolwiek wpływ na to co będzie w tym roku 

realizowane. Następnie odniósł się do informacji Mazowieckiego Urzędu 
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Wojewódzkiego dot. dopłat do przewozów autobusowych w 2021 r. Radny zwrócił się  

z zapytaniem czy poszczególne gminy mogą zwracać się do Starosty o uruchomienie 

kolejnych linii autobusowych. Gmina Nowe Miasto interesowała się dodatkowymi 

liniami jednak decyzja była odmowna. Radny odnosząc się do planów inwestycyjnych 

szpitali poinformował, że takie palny powinny być przedstawione na posiedzeniu 

Komisji Zdrowia. Następnie radny poruszył sprawę szczepień służb medycznych 

(pacjenci zero) i szczepień w DPS gdzie szczepienia powinny być już zakończone. 

Radny zwrócił się z zapytaniem jaki procent personelu medycznego został 

zaszczepiony na terenie powiatu oraz jak wygląda sytuacja w DPS-ach.               

 

Starosta Krzysztof Ambroziak odnosząc się do inwestycji planowanych w 2021 r. 

poinformował, że wpływają pisma z poszczególnych gmin. Inwestycje na terenie gminy 

Belsk Duży jakie zostały zaakceptowane przez Radę Gminy i jakie będą wspólnie 

realizowane to remont drogi od Lewiczyna do Belska Dużego (wniosek na 

dofinasowanie zewnętrzne). Następny odcinek do realizacji w późniejszym czasie to 

odcinek od Belska Dużego do Sadkowa. W tym roku planujemy na terenie każdej 

gminy zrealizować inwestycje drogowe. Zostały złożone wnioski na dofinansowanie do 

Urzędu Marszałkowskiego na drogę na terenie gm. Goszczyn oraz Grójec. Zostały 

złożone także wnioski na inwestycje Chynów – Warka, ul. Poświętne w Grójcu oraz na 

zagospodarowanie terenu wokół szpitala (czekamy na informacje).  

Odnoście przewozów autobusowych Starosta poinformował, że linia w ramach 

porozumienia z Żyrardowem to linia z Grójca przez Pniewy do Mszczonowa (kwota 

307 tys. pozyskana z Urzędu Marszałkowskiego pozostałe środki z budżetu powiatu 

Grójeckiego oraz Gminy Mszczonów). W 2020 r. otrzymaliśmy dofinansowanie do 

czternastu linii autobusowych, które będą realizowane również w 2021 r.  

Mamy również linie autobusowe dofinansowywane przez Powiat Białobrzeski oraz 

podpisane porozumienie z Powiatem Piaseczyńskim. Odnoście linii z Nowego Miasta 

do Radomia to należy podpisać stosowane porozumienie, ponieważ Radom nie 

sąsiaduje z Powiatem Grójeckim jeszcze należy podpisać porozumienie z Powiatem 

Przysuskim.   (trwają rozmowy o utworzeniu tej linii).      

Następnie Starosta odniósł się do planów inwestycyjnych w szpitalach poinformował, 

że sprawa zostanie skierowana i omówiona na posiedzeniu Komisji Zdrowia.  

Odnośnie szczepień poinformował, że w DPS Nowe Miasto oraz Tomczyce odbyły się 

szczepienia wszystkich chętnych osób. Obecnie nie mamy informacji z DPS 
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Lesznowola. W szpitalach również odbywały się szczepienia i kto wyraził taką wolę 

mógł się zaszczepić.  

 

Radny Krzysztof Fiks odnosząc się do sprawy linii autobusowej Nowe Miasto – Grójec 

Nowe Miasto – Odrzywół – Radom poinformował, że jest wstępna akceptacja stron do 

utworzenia linii. 

 

Radny Paweł Iwanicki odniósł się do sprawy szczepień i zbierania podpisów osób 

chętnych do zaczepienia. Radny poprosił o interwencje ponieważ w piątek zaczęły się 

zapisy gdzie zgłasza się bardzo dużo osób i nie są zachowywane żadne standardy 

między innymi dot. zachowania stosownych  odstępów między osobami.    

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że sytuacja jest podoba  

na terenie całego kraju.  

 

Radny Wojciech Wojtczak odniósł się do pkt. 3 sprawozdania zwracając się  

z zapytaniem jaka jest klasa gruntów działki nr 20 w Nowej Wsi. Radny zwrócił się  

z zapytaniem jaka będzie to inwestycja i jeśli będzie wykonany plan zagospodarowania 

przestrzennego to kto pokryje koszty i czy jest plan przekazania działki Gminie Warka.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak odnoście działki Nr 20 w Nowej Wsi poinformował, że 

jest to działka rolna o wielkości 5,30 ha i jest obecnie wydzierżawiona. Na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu rozważaliśmy aby zmienić plan zagospodarowania przestrzennego 

aby można było inaczej działkę użytkować. Następnie Starosta poinformował, że nie 

zamierza przekazywać za darmo działki Gminie Warka. 

 

Radny Paweł Iwanicki odniósł się do kontroli w Wydz. Geodezji i poruszył sprawę 

dokończenia sprawę wydanych decyzji o zmianę przeznaczenia działek na leśnie. (do 

chwili obecnej nie ma wprowadzonych zmian co wiąże się z opłatami). Sprawa dot. 

zatrudnienia geodety, który ma odpowiednie uprawnienia aby zmienić przeznaczenie 

tych działek.   

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poprosił o zgłoszenie sprawy na piśmie przez radnego  

w celu podjęcia dalszych kroków.  
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Ad.6 

Sprawozdanie z działalności Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

za rok 2020.  – przedstawił Starosta Krzysztof Ambroziak /załącznik/. 

Radny Wojciech Wojtczak odnosząc się do sprawozdania zwrócił sią z zapytaniem jak 

Komisja Bezpieczeństwa podchodziła do walki z COVID-19. W sprawozdaniu nie ma 

szerszych informacji oraz ile środków finansowych Starostwo Powiatowe w Grójcu 

przeznaczyło na walkę z COVID-19 w 2020 r.    

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że wszystkie sprawy związane  

z działaniem komisji jak również porządek obrad są sugerowane przez Wojewodę 

Mazowieckiego. Sprawami koronawirusa zajmuje się między innymi sztab zarządzania 

kryzysowego. Wydatki związane z walką z COVID-19 będą za jakiś czas 

przedstawione.     

Ad. 7 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

 

Ad. 7.1  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego zmieniający uchwałę Budżetową Powiatu 

Grójeckiego na rok 2021 wraz z autopoprawką – przedstawił Skarbnik Powiatu Witold 

Kępka. /załącznik/   

 

Radny Wojciech Wojtczak odniósł się do działu 710 działalność usługowa dot. 

wydatków budżetowych przeznaczonych na przeliczenie punktów osnowy trzeciej 

klasy oraz przeliczenie wysokości mapy zasadniczej o kwotę 22 tys. zł. Radny zawrócił 

się z zapytaniem co  znaczy słowo -przeliczenie-.   

 

Skarbnik Witold Kępka poinformował, że zapis jest taki jaki przekazała p. Geodeta 

Powiatowy. Bliższych informacji można uzyskać od Naczelnika Wydziału. 

 

Radny Wojciech Wojtczak przypominał, że Skarbnik Powiatu miał taką informację 

przygotować na dzisiejszą sesję takie były ustalenia na Komisji Finansów.       

Skarbnik Witold Kępka poinformował, że zgodnie z sugestiami na Komisji Finansów 

rozmawiał z Naczelnikiem Wydz. Geodezji odnoście tego zapisu i zdaniem  

p. Naczelnik zapis jest prawidłowy i nie zachodzi potrzeba zmiany czy korekty tego 
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zapisu.  Następnie poinformował, że to zadanie jest finansowane z budżetu Wojewody 

Mazowieckiego i jeśli Wojewoda uznałby, że te wydatki są nieprawidłowe na pewno by 

ich nie finansował.   

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 18 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 18 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XXXIII/213/2021 została przyjęta 18 głosów „za”. (Wykaz głosowania 

imiennego w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 7.2  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2021-2032 – przedstawił Skarbnik Powiatu 

Witold Kępka. /załącznik/   

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 18 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 18 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XXXIII/214/2021 została przyjęta 18 głosów „za”. (Wykaz głosowania 

imiennego w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 7.3  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie określenia wysokości 

wynagrodzenia dla rodziny zastępczej zawodowej oraz podniesienia wysokości 

wynagrodzenia dla rodziny zastępczej zawodowej pełniącej funkcję pogotowia 

rodzinnego i prowadzącemu rodzinny dom dziecka – przedstawiła Dyrektor PCPR Ewa 

Grotek /załącznik/.  

 

Radny Adolf Maciak poinformował, że Komisja Finansów na swoim posiedzeniu nie 

wypracowała stanowiska w związku z tym zgłasza formalny wniosek dot. zwiększenia 

stawek dla rodziny zastępczej : 

1. Rodzinie zastępczej zawodowej ustala się wynagrodzenie w kwocie nie niższej niż 

2 900,00 zł brutto – propozycja 3.200,00 zł. brutto.  
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2. Rodzinie zastępczej zawodowej pełniącej funkcję pogotowia rodzinnego ustala się 

wynagrodzenie w kwocie nie niższej niż 3 200,00 zł brutto  – propozycja 3.500,00 

zł. brutto. 

3. Prowadzącemu rodzinny dom dziecka ustala się wynagrodzenie w kwocie:  

a) nie niższej niż 3 100,00 zł brutto miesięcznie w przypadku sprawowania opieki 

nad 1 – 6 dzieci, – propozycja 3.400,00 zł. brutto. 

b) nie niższej niż 3 200,00 zł brutto miesięcznie w przypadku sprawowania opieki 

nad więcej niż 6 dzieci. – propozycja 3.500,00 zł. brutto. 

Radny poinformował, że całkowity koszt tych zmian to ok. 20 tys. zł. i proponuje aby 

tę kwotę przesunąć z rezerwy budżetowej i prosi radnych o poparcie wniosku.  

 

Dyrektor PCPR Grójec Ewa Grotek poinformowała, że kwoty jakie znajdują się  

w projekcje uchwały zostały zaproponowane na podstawie rozeznania sytuacji  

w powiatach ościennych jak również swoich możliwości finansowych.     

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że kwoty zostały zaproponowane na 

podstawie posiadanych środków w budżecie. Starosta zaproponował aby podjąć 

uchwałę w formie jaka została przedstawiona a do sprawy zwiększenia środków wrócić 

w późniejszym czasie. Obecnie nie mamy zabezpieczonych środków w budżecie i nie 

możemy zwiększyć kwoty na rodziny zastępcze. Obecnie powinnyśmy podjąć uchwałę 

a do sprawy wrócić na posiedzeniach komisji i zarządu.  

Radny Krzysztof Fiks zaproponował aby na rodziny zastępcze przekazać po 5 tys. zł. 

Radny Adolf Maciak zwrócił się do radnego Fiksa o zachowanie powagi. Radny 

podkreślił, że długo się zastanawiał co zaproponować. Radny podziękował za 

wypowiedź Starosty, która jest merytoryczna i poważana.  

Radny Wojciech Wojtczak zwrócił się do radnych aby przyjąć wniosek radnego 

Maciaka oraz zaproponował aby radni przeznaczyli jedną miesięczną dietę na ten cel.  

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak zwrócił się z zapytaniem do radnego 

Maciaka czy pootrzymuje swój wniosek.     

Radny Adolf Maciak poinformował, że tak. 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że w obecnej chwili nie mamy 

zabezpieczonych środków finansowych na ten cel. Radny Maciak zaproponował aby 
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środki pozyskać z nadwyżki budżetowej ale środki z nadwyżki budżetowej będą 

możliwe to podziału dopiero w miesiącu kwietniu br.    

Radny Adolf Maciak poinformował, że wspominał o rezerwie budżetowej i czy z tej 

rezerwy nie można pozyskać tych środków. Radny poinformował, że jeśli środków nie 

można pozyskać z rezerwy budżetowej to wycofuje swój wniosek i przychyla się do 

propozycji Starosty. 

Skarbnik Powiatu Witold Kępka poinformował, że na podstawie przepisów prawa  

o finansach publicznych Rada Powiatu nie jest władna rozdysponować rezerwę ogólną 

czy rezerwę celową. Rezerwę ogólną i celową rozdysponowuje Zarząd Powiatu.   

Radny Adolf Maciak wycofał swój formalny wniosek.    

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 18 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 18 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XXXIII/215/2021 została przyjęta 18 głosów „za”. (Wykaz głosowania 

imiennego w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 7.4  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie uchwalenia regulaminu 

określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Grójecki za ich 

osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej – 

przedstawiła Naczelnik Wydz. EiZ Barbara Orłowska /załącznik/.   

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 18 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 18 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XXXIII/216/2021 została przyjęta 18 głosów „za”. (Wykaz głosowania 

imiennego w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 9  

Sprawozdania z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty Rober Lipiec poinformował, że komisja na swoim 

posiedzeniu zaopiniowała projekt uchwały, który był tematem obrad dzisiejszej Sesji 
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Rady Powiatu oraz przyjęła sprawozdanie z działalności komisji za 2020 r. oraz plan 

pracy na 2021 r.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Adam Balcerowicz poinformował, że komisja na 

swoim posiedzeniu zaopiniowała projekty uchwał, które były tematem obrad dzisiejszej 

Sesji Rady Powiatu oraz przyjęła sprawozdanie z działalności komisji za 2020 r. oraz 

plan pracy na 2021 r. 

 

Ad. 9  

Analizę udziału radnych w sesjach oraz posiedzeniach i pracy komisji w 2020 r. – 

przedstawił Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak /załącznik/  

Radny Wojciech Wojtczak odnosząc się do przedstawionej informacji zwrócił się  

z zapytaniem ile było usprawiedliwień z posiedzeń sesji i czego dotyczyły 

usprawiedliwienia. Następnie radny poruszył sprawę zwoływanych posiedzeń Komisji 

Transportu w 2020 r. gdzie odbyły trzy posiedzenia a według regulaminu komisja 

powinna odbyć, co najmniej  raz na kwartał.   

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że liczba posiedzeń jest 

ograniczona z uwagi na panującą pandemię. Co do usprawiedliwień to jest to 

wyłącznie kompetencja Przewodniczącego Rady a temat usprawiedliwień jest różny  

i nie należy go upubliczniać.   

 Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że jest tylko zainteresowany statystyką.    

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że informacja zawiera 

nieobecności a usprawiedliwienie dotyczy tylko diety.  

Radny Paweł Iwanicki odniósł się do posiedzenia Komisji Rolnictwa gdzie dzwonił do 

Przewodniczącego Komisji z informacją o nieobecności na posiedzeniu ale 

nieobecność nie została usprawiedliwiona.  

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że radny Iwanicki tylko 

poinformował Przewodniczącego Komisji. Usprawiedliwienie powinno wpłynąć  na 

piśmie do Przewodniczącego Rady.  

Radny Robert Lipiec  zaproponował aby do przedstawionej analizy dodać przeliczenia 

procentowe udziału w komisjach i sesjach ponieważ niektórzy radni są w jeden komisji 

a niektórzy w czterech komisjach.   
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Radna Marzena Kołacz-Rosołowska poinformowała, że nie należy zapominać ale 

Starostwo jest urzędem i pieniądze na diety są wydawane z pieniędzy publicznych  

i nie ma możliwości usprawiedliwia się telefonicznie czy sms takie praktyki byłyby 

zauważone przez kontrole jakie są w urzędzie. Usprawiedliwienia muszą być na piśmie 

i złożone do urzędu.   

Ad. 10  

Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Radny Dariusz Piątkowski poruszył sprawę utrzymania ulic w ciągach dróg 

powiatowych na terenie miasta Grójec. Radny zwrócił się do Wicestarosty czy 

porozumienie na utrzymanie ulic zostało podpisane ponieważ w ostatnim czasie kiedy 

był śnieg i mróz chodniki oraz przejścia dla pieszych były w stanie zagrażającym 

bezpieczeństwu mieszkańców. Radny zwrócił się z zapytaniem czy Wicestarosta wie 

o tej sprawie i jakie w tej sprawie podjęła kroki.    

 

Wicestarosta Jolanta Sitarek poinformowała, że porozumienie zostało podpisane  

w ubiegłym roku na utrzymanie ulic w ciągach dróg powiatowych jak co roku. Po 

zorientowaniu się, że chodniki na terenie Grójca nie są utrzymane w sposób 

niezadawalający zostało przygotowane i wysłane stosowane pismo do Burmistrza. 

Pismo zawierało przypomnienie, że jest podpisane porozumienie oraz, że 

otrzymujemy zgłoszenia od mieszkańców o niewystarczającym odśnieżeniu 

chodników i ulic.  Otrzymaliśmy odpowiedź od Burmistrza w dot. wskazania odcinka 

oraz miejsca, którego sprawa dotyczyła.     

 

Radny Dariusz Piątkowski zwracając się do Wicestarosty poinformował, że jest Pani  

z okręgu Grójec i powinna Pani pełnić swoje obowiązki. Środki zostały zabezpieczone 

i do obowiązków Wicestarosty należy zadbanie o bezpieczeństwo mieszkańców  

w ruchu publicznym. Radny jest czynnikiem nadzoru a Pani organem wykonawczym. 

Następnie radny poinformował, że wszystkie odcinki były nieodśnieżone i były śliskie 

tj. pięć ulic (Niepodległości, Armii Krajowej, Piłsudskiego, Mogielnicka i Poświętne). 

Radny poinformował, że należy się interesować z jakimi jednostkami czy firmami 

gmina podpisała porozumienie.  

 

Wicestarosta Jolanta Sitarek poinformowała, że radny też może wystąpić z pismem do 

Burmistrza Gminy. Następnie oznajmiła, że zna swoje obowiązki i je wypełnia.  
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Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że jadąc do pracy zauważył zasypane 

chodniki i ulice. Z  Wydziału Inwestycji w Urzędzie Gminy nie udało się uzyskać 

informacji czy umowa na utrzymanie ulic i chodników została podpisana. Dyrektor PZD 

został zobowiązany do rozpoznania sytuacji na terenie innych gmin tam gdzie mamy 

podpisane porozumienie na utrzymanie ulic w ciągach dróg powiatowych. Najgorsza 

sytuacja była na terenie Grójca. W najbliższych dniach mają być kolejne opady śniegu 

i należy podjąć działania aby sytuacja się nie powtórzyła.   

 

Radny Robert Lipiec poinformował, że jeśli pojawiłyby się wysokie mrozy i śnieg to 

drogi oraz ulice powinny być sypane większą ilością mieszanki. 

Następnie radny poruszył sprawę spotkania jakie miało odbyć się u Wojewody 

Mazowieckiego w sprawie przyjętego apelu na jednej z poprzednich sesji Rady 

Powiatu.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że w sprawie nie otrzymanych środków  

odbyło się spotkanie z Senatorem Stanisławem Karczewskim oraz Posłem RP 

Markiem Suskim. Apel został oczywiście przesłany do wszystkich osób, które zostały 

wymienione w uchwale. Natomiast spotkanie u Wojewody o którym mówi radny Lipiec 

nie odbyło się.  

Następnie Starosta poinformował, że została przez mieszkańców przygotowana 

petycja w sprawie pozyskania środków z funduszy klęskowych, która trafiła do posłów 

z naszego terenu.  

 

Radny Wojciecha Wojtczak zwrócił się z zapytaniem ile w 2020 r. Starostwo 

Powiatowe przekazało środków na walkę z COVID-19. Radny prosi o podanie kwoty  

z dokładnością do 100 tys. zł. Radny poinformował, że Powiat Grójecki bardzo źle 

wygląda na tle statystyk. W naszym okręgu wyborczym nr 17 jest w czołówce 

dziennych zakażeń. Na tle całej Polski Powiat Grójecki też jest również w czołówce.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak przypominał, że Starosta  informował, że 

taka informacja zostanie przedstawiona w miesiącu marcu.  

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że zadał pytanie Staroście a nie 

Przewodniczącemu Rady.           
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Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak ogłosił 5 minut przerwy w obradach sesji. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

      

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak przypominał, że na terenie Powiatu 

Grójeckiego była wysoka zachorowalność i na jednej z poprzednich sesji podjęliśmy 

uchwałę intencyjną dot. niepozyskanych środków covidowych  przez powiat. W tej 

sprawie było zorganizowane spotkanie z Senatorem p. Karczewskim oraz Posłem  

p. Suskim i mamy nadzieję, że pozyskamy jakieś środki. Na tej sesji gdzie był 

przyjmowany apel radny Wojtczak bardzo protestował przeciwko takim działaniom  

i był przeciwny aby podjąć taką uchwałę.      

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że słusznie radny Wojtczak zauważył, że 

na terenie powiatu jest wysoka zachorowalność. Dzięki dobrej współpracy szpitali  

i sanepidu udało się nam bardzo dużo liczbę osób zbadać (wykonać wymazy).  Dalej 

chcieliśmy przeprowadzać badania niestety nie możemy ponieważ są zmienione 

procedury. Teraz wykonywane są badania u osób gdzie wystąpiły już objawy. 

Odnośnie środków finansowych o które pytał radny jest przygotowywane 

sprawozdanie i wszystko zostanie przedstawione. Środki na walkę z pandemią 

wpływają od różnych podmiotów jak również od Klubu Powiat Sprawny i Przyjazny. 

Dokładne informacje będą w sprawozdaniu z wykonania budżetu.      

 

Radna Teresa Bednarska poinformowała, że Klub Radny PiS przekazał pełne diety  na 

walkę z COVID-19 oraz na pomoc dziewczynce z Błędowa.  

 

Radny Michał Pruś poinformował o przekazanych osobiście maseczkach dla szpitali 

powiatowych oraz o przekazywanych środkach przez Klub PiS na walkę z wirusem 

oraz na pomoc dla dziewczynki z Błędowa. Następnie radny odniósł się do sprawy 

apelu przyjętego na jednej z wcześniejszych sesji informując, że było takie spotkanie 

omawiane gdzie otrzymał informacje, że na spotykaniu mogą być cztery osoby  

w tym dwie osoby z powiatu jak dla niego to było zbyt mała ilość osób. Na sesji prosił 

aby nie głosować tej uchwały ale uchwala została przyjęta. Stwierdził, że nie ma sensu 

się spotykać i miał wiedzę późniejszą o spotkaniu z wysokiej rangi politykami na terenie 

powiatu.  
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Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak podziękował p. Prusiowi, który pomaga 

szpitalom nie tylko podczas epidemii (zakup środków czystości).    

 

Radny Robert Lipiec poinformował, że najważniejsze są rozmowy i może jakbyśmy na 

spotkanie do Wojewody pojechali z tym apelom to efekt byłby lepszy.  

       

Ad. 11  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

W tym punkcje obrad nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad. 12 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Janusz 

Karbowiak o godz. 11.15 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam 

Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

 

 

     Protokołowała:                                                                    Przewodniczył: 

 

     Ineza Banach                                                                    Janusz Karbowiak   

 

 


